
Interpelacja nr 45 

z dnia 10 września 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie nowej siedziby dla Rady Osiedla 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Nasza obecna siedziba - za ciasna, aby przeprowadzić w niej zebrania z udziałem 

mieszkańców (salka ma 16 m2),  bez ogrzewania i z bardzo złą wentylacją (co sprawia, 

że kilkunastu członków rady może w niej przebywać maksymalnie 2 godziny bez 

wyraźnego pogorszenia komfortu oddychania) została nam przyznana jako 

pomieszczenie tymczasowe po zburzeniu budynku administracji ZGN przy ul. 

Owsianej.  

Budynek Grochowskiej 351, gdzie mieści się siedziba, został jednak parę lat temu 

także przeznaczony do wyburzenia, a lokatorzy złożyli wnioski o przydział nowych 

mieszkań. 

Tymczasem jeszcze żadna rodzina się stamtąd nie wyprowadziła, a nam także nie 

zaproponowano żadnego lokalu, który spełniałby podstawowe standardy – miał salkę 

konferencyjną o powierzchni przynajmniej 25-30 m2 i był ogrzewany.  

Z drugiej strony prowadzone są prace rewitalizacyjne w kamienicach. Planowano dla 

nas lokal usługowy w budynku na rogu Grochowskiej i Lubelskiej po jego rewitalizacji, 

ale z nieznanych nam przyczyn budynek wypadł z programu. 

Zwracamy się zatem o pilne wyznaczenie nam nowej siedziby, możliwie w centralnej 

części Kamionka, stosownej dla przyjęcia gości – mieszkańców, organizacje 

pozarządowe, przedstawicieli innych jednostek miejskich. Liczymy się z tym, że 

siedzibę możemy dzielić jeszcze z innym podmiotem, bądź z miejscem aktywności 

lokalnej. 

  

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


